
  

  

 

 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Αθήνα, 29 Αυγούστου 2024 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

 

Προς την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης  

 

Θέμα: Θανατηφόρα εργατικά ατυχήματα στη Ρόδο και παντελής έλλειψη ελέγχων και ελεγκτικών 

μηχανισμών  

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Πριν λίγες ημέρες ένας εργαζόμενος σε ξενοδοχείο της Ρόδου έχασε την ζωή του όταν καταπλακώθηκε εν 

ώρα εργασίας από μηχάνημα του γκαζόν. Είναι το τρίτο θανατηφόρο ατύχημα στη Ρόδο μέσα στον Αύγουστο, 

ενώ την τελευταία δεκαετία τα θανατηφόρα εργατικά ατυχήματα στο νησί ξεπερνούν τα 15. 

Παρά τα δεκάδες εργατικά ατυχήματα στη Ρόδο τα τελευταία χρόνια, παρά τα αιτήματα και τις υποσχέσεις 

που δόθηκαν στο Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο Ρόδου για τη δημιουργία Τεχνικής Επιθεώρησης στην περιοχή 

με αρμοδιότητα την υγιεινή και την ασφάλεια των εργαζομένων σε χώρους εργασίας τους, η Κυβέρνηση σας 

επιμένει να αγνοεί τόσο τα αιτήματα των φορέων της πόλης όσο και τα θανατηφόρα εργατικά ατυχήματα.  

Αντίθετα και παρά τις δεσμεύσεις Κυβερνητικών παραγόντων σήμερα, μόλις τέσσερις Τεχνικοί Επιθεωρητές 

εδρεύουν στον Πειραιά για όλο το Νότιο Αιγαίο. Όπως αντιλαμβάνεται κανείς και συμφώνως με τις 

καταγγελίες του Εργατοϋπαλληλικού Κέντρου Ρόδου, είναι ανθρωπίνως αδύνατον να καλύψουν τις ανάγκες 

ολόκληρου του Νότιου Αιγαίου τέσσερεις μόλις υπάλληλοι και μάλιστα από τον Πειραιά με αποτέλεσμα 

κανένα κλιμάκιο να μην έχει επισκεφτεί ακόμη και σήμερα το νησί για την αυτοψία των τριών θανάτων μέσα 

στον Αύγουστο. 

Δεδομένου ότι τα εργατικά ατυχήματα στη Ρόδο είναι πολλά τα τελευταία χρόνια 

Δεδομένου ότι δεν υπάρχει Τεχνική Επιθεώρηση στο νησί και οι επιφορτισμένοι υπάλληλοι στον Πειραιά δεν 

έχουν πάει ακόμη για τους απαραίτητους ελέγχους στο νησί παρά τα τρία θανατηφόρα ατυχήματα μέσα στον 

Αύγουστο  

Ερωτάται ο Υπουργός 

1. Γιατί δεν έχουν πάει μέχρι σήμερα οι αρμόδιοι υπάλληλοι και δεν έχουν γίνει ακόμη οι απαραίτητοι 

έλεγχοι για τα τρία εργατικά ατυχήματα μέσα στον Αύγουστο στη Ρόδο; 

2. Γιατί η Κυβέρνηση δεν δημιουργεί όπως είναι πάγιο αίτημα της τοπικής κοινωνίας και όπως άλλωστε 

υποσχέθηκε, παράρτημα με τεχνικούς επιθεωρητές στο Νότιο Αιγαίο και πρέπει να έρχονται από τον 

Πειραιά όποτε και αν μπορέσουν;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

Γιώργος Νικητιάδης 
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